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Notulen van de vergadering van de Adviesraad Sociaal Domein dd 7 juli 2023 
 
Aanwezig: Narda Vermeulen (voorzitter), Michel Klooster, Frits Louwersheimer, Sandra Bom, Hennie Velzel, Asha 
Braaksma. 
Afwezig met kennisgeving: Anne van Assema, Roy Roffelsen 
Notulist: Liesbeth Rijken-Kralt (secretariaat ASD) 
 
1. Welkom en mededelingen 
Narda heet de aanwezigen van harte welkom.  
  
2. Vaststellen agenda 
Gisteravond bericht gekregen dat Sander Veltman onverwacht verhinderd is de vergadering bij te wonen. Bij de 
voorzitter was intussen verzoek van wethouder Pietersma gekomen om in de vergadering tijd te krijgen. Nu Sander 
niet kan komen, is er tijd met hem in gesprek te gaan. Narda heeft dat laten weten. 
 
3. Notulen dd 16 juni 2023: 
Op de notulen zijn geen aanmerkingen en worden goedgekeurd behoudens een paar typfoutjes. 
Nav de notulen: de actielijst wordt bijgewerkt met to do afspraken. 
Intussen heeft Anne haar signaal m.b.t. zorg aan 0-4 jarigen gemaild. Zoals afgesproken in de vergadering mailt 
Liesbeth dit signaal door naar Loes Keizer en de contactambtenaren zodat het op de juiste plek terecht komt. 
 
4. Postlijst 
Geen bijzonderheden.  

 
5. Berichten en signalen uit het veld 
 
6. Overleg met wethouder Tjeerd Pietersma 
Na een kennismaking met de ASD oktober 2022 wil Tjeerd ons graag bijpraten over lopende ontwikkelingen.  
De positie m.b.t. Overgemeenten is onzeker nu de gemeente Oostzaan onderzoekt welke alternatieven er zijn voor 
aansluiting bij een buurgemeente.  De bevolking is reeds geraadpleegd.  
In Wormerland is een raadscommissie bezig zich te buiten over de toekomst en de positie van de gemeente 
Wormerland. Een eventuele terugtrekking van Oostzaan uit Overgemeenten zal veel impact hebben. Op dit moment is 
het  afwachten welk besluit Oostzaan neemt.  
Als kleine gemeente is een goede bezetting door ambtenaren problematisch. Dat heeft te maken met krappe 
financiering en een krappe arbeidsmarkt. De landelijke overheid ziet kleine gemeenten het liefst opgaan in een groter 
geheel. 
Interactie college van B&W, ASD en gemeenteraad. 
Wat is het beste moment om de ASD te informeren en advies te vragen? De ASD heeft eerder uitgesproken in een 
vroeg stadium geïnformeerd te willen worden zodat we aan de voorkant mee kunnen denken in de loop van het 
proces van totstandkoming van een beleidsstuk. Dat is voor alle partijen effectiever en ook prettiger.  Ambtenaren 
worden niet achteraf geconfronteerd met het moeten aanbrengen van wijzigingen in een beleidsstuk en de ASD kan 
proactief en constructief meedenken.  
Voorkomen dient te worden dat de ASD op het laatste moment om een overhaast advies gevraagd wordt om de zaak 
‘rond’ te maken. In principe willen we ons hiervoor niet lenen. Er moet ruimte zijn een advies serieus te bespreken en 
te funderen.  
Vanuit de kadernota worden er elk jaar beleidsintenties incl. een financieel plaatje opgesteld. Eerst gaat het om wat 
onontkoombaar is, vervolgens wat wenselijk is.  
Er is een concernplanning gemaakt, een lange termijn planning waarmee inzichtelijk wordt welke zaken wanneer in de 
staf en in de gemeenteraad worden behandeld. Het is wenselijk als de ASD al kan meedenken voordat een onderwerp 
in het College behandeld wordt.  
Ouderenproblematiek. Er loopt een project G’OUD om te onderzoeken welk beleid nodig is voor het groeiend aantal 
ouderen in de gemeente. Binnenkort wordt een intentieverklaring verwacht. 
Mantelzorg en Buitenhuis. Het Buitenhuis is een voorziening waar mensen die zorg nodig hebben voor enige tijd 
kunnen verblijven zodat hun mantelzorger(s) op adem kunnen komen. Het gaat om een voorziening voor de regio 
Zaanstreek-Waterland. Op juridisch en financieel vlak dient nog het een en ander beter te worden geregeld. 
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De gedachte is uit te breiden met dagopvang. Er dient geld vrijgemaakt te worden om de kosten te dekken. Deels kan 
dit komen uit ‘galagelden’. De financiele puzzel is ingewikkeld en nog niet rond. De ASD gaat over inhoudelijke 
adviezen en niet over financiën.  
Dienstverlening: ingezet wordt op de doorbraak-methode, meer menselijke maat en minder ‘vinkjes’. Alle 
gemeentelijke verordeningen zullen onder de loep worden genomen om te bekijken waar ruimte zit de doorbraak 
methode toe te passen. Alle ambtenaren zullen in deze methode getraind worden. Het vereist lef om, als de 
problematiek erom vraagt, af te wijken van de regels. Er is al een budget vrijgemaakt hiertoe, maar er wordt 
nauwelijks gebruik van gemaakt. 
Om meer maatwerk te kunnen leveren is doorzettingsmacht nodig. Hiertoe ligt een voorstel bij de 2e kamer. Het 
wachten is op goedkeuring. 
 
7. Beleidsmedewerker WMO Robert Beekman over dementie vriendelijke gemeente. 
Robert werkt sinds een jaar in dienst van Overgemeenten. Voor zijn aanstelling waren er vele wisselingen van 
medewerkers met kortdurende contracten op inhuurbasis. Met als gevolg dat veel documenten zeer verspreid in 
diverse mappen op de computer stonden. Hij is bezig alles weer logisch bij elkaar te plaatsen. Om het werk goed te 
kunnen uitvoeren is dossierkennis vereist en dat hangt in een kleine gemeente vaak af van één persoon. Tevens is veel 
specialistische en technische kennis nodig. Robert heeft veel werkervaring op meerdere gebieden in verschillende 
werkkringen waaronder andere gemeenten. Naar zijn idee worden kleine gemeenten financieel afgeknepen om hen 
zo te dwingen tot fusie. 
Hij houdt zich o.a. bezig met hoe een dementie vriendelijke gemeente in te richten.  
Wat gebeurt er al op het gebied van dementie? Tot voor kort niets. En het is een dringende must voorzieningen te 
gaan treffen. Een belangrijke focus betreft de mantelzorgers van wie 10% overbelast is, vooral mantelzorgers voor 
dementerenden. De persoon voor wie gezorgd wordt verandert, evenals het gedrag. Er is vaak geen pijl op te trekken.  
Robert is en/of gaat in gesprek met iedereen in het veld die met het onderwerp dementie te maken krijgt. Er is een 
gebrek aan vrijwilligers als het gaat om inzet voor dementerenden. In overleg met WelzijnWonenPlus (WWP) worden 
vrijwilligers gezocht die zowel de dementerende als de mantelzorger kan ondersteunen. Hij zoekt aansluiting bij MOE 
in Wormerveer, een groep waar mantelzorgers hun ervaringen kunnen delen. WWP is een lotgenoten contact gestart 
voor mantelzorgers die met personen met dementie te maken hebben.  
Het doel van Zaanstreek-Waterland is ok dat alle gemeenten dementie vriendelijk worden en de medewerkers 
scholing krijgen.  
Er is een probleem met de doorlooptijden bij een aanvraag WMO. Dat is nu twee manden plus 1 maand. Als 
dagbesteding nodig is, duurt dat veel te lang. 
Er zijn ideeën een breed aanbod te ontwikkelen: 

• een inloophuis starten, bijv. in de Westertil, waar men naar belofte terecht kan.  Een verplichting een hele dag te 
moeten blijven, kan averechts werken.  

• buddy’s voor mensen met dementie 

• aansluiten bij MOE, waarmee dan wel een subsidierelatie moet worden aangegaan 

• het bestaande netwerk van mensen die gaan dementeren in stand zien te houden. In de praktijk brokkelt dat 
vaak snel af omdat men wegens gedragsverandering afgewezen wordt. 

• mantelzorg taken verdelen over meerdere personen om de draaglast te verkleinen.  

• meer de mogelijkheden verkennen van wat nog wel mogelijk is. 
Kortom, er is een cultuuromslag nodig in het denken over dementie. 
 
Robert blijkt een gedreven werker vol ambitie en passie voor zijn vak. De voorzitter dankt hem hartelijk voor zijn 
komst. 
 
8. Vacatures 
Blijft een aandachtspunt. Gedrukte flyers zijn op te halen bij Liesbeth. Digitaal is de flyer opnieuw per app verstuurd. 
 
9. Rondvraag 
Geen opmerkingen.  
Aandachtspunt: termijn van benoemingen/ herbenoemingen.  
 
Wormer, 10 juli 2023 
Goedgekeurd in de vergadering dd 8 september 2023 
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Liesbeth Rijken-Kralt, secretariaat ASD 
 
Signaal en Aktielijst  

Datum Onderwerp/Signaal Aktie 

14-10-2022 Gezondheidsbeleid, o.a. gezonde leefstijl, 
tegengaan overgewicht bij kinderen en 
volwassenen 

N. Minneboo 
Jaarlijkse follow-up, september 
2023  

26-11-2021 Advies beleidsplan schuldhulpverlening voor 12 
januari 2022, is uitgesteld 

Joyce Croese 

26-11-2021 Verordening leerlingenvervoer – tzt beleidsregels 
doornemen 

 

14-10-2022 aantal meldingen huiselijk geweld 2022 en follow 
up 

Corina vd Geer 

13-01-2023 Beleidsplan brede aanpak. Ambtenaar Harm 
Wilzing participatie, uitnodigen 

Mei 2023 

 

 
13-01-2023 
16-06-2023 

Leefklimaat,  
- Wat doet/kan/moet WormerWonen ondernemen? 
- Sander Veltman zoekt uit hoe in Wormerland gedacht wordt over wijkmanagement. 
- Frits Louwersheimer informeert bij de wijkmanager Wormerveer over wat zijn 
taakstelling is en hoe het in de praktijk functioneert. 
 

7-07-2023 Zorg aan 0-4 jarigen 
Signaal gemaild, reactie? 

16-6-2023 Lijst van leden ASD met termijn van aantreden, verlenging, aftreden. 

 


